
Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha 

v Martine 

                                               konaného dňa 3.10.2022 o 16.00 hod  

 

počet prítomných členov:      13 

 

počet neprítomných členov:    3 

 

z toho ospravedlnení:              3 

 

Výbor RZ bol 13 prítomnými členmi uznášania schopný. 

 

 

hostia: PaedDr. Eva Kuková, riaditeľka školy 

               Tatiana Človiečiková – hospodárka RZ  

 

Program: 

 

1. Otvorenie a informácie predsedníčky  RZ 

2. Informácie riaditeľky školy 

3. Diskusia 

4. Záver 

 

Rokovanie: 

 

K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedu RZ 

 

Na úvod zasadnutia predsedníčka RZ Ing. Katarína Jelínková privítala všetkých 

prítomných členov a predstavila aj nových členov za triedu I.A p. Moniku Okuliarovú (v 

zastúpení manželom) a za triedu I.B p. Štefániu Nemilovú. Predstavila program zasadnutia 

a požiadala o návrhy na členský príspevok. Po diskusii bol jednomyseľne schválený členský 

príspevok vo výške 40,- EUR za žiaka. 

 

K bodu č.2: Informácie riaditeľky školy 

 

Riaditeľka školy privítala prítomných a poďakovala za spoluprácu počas celého obdobia 

vyučovania. Predstavila aktuálne informácie o vzdelávaní a vzdelávacom procese: 

 

1) Informovala členov výboru o počte pedagógov zabezpečujúcich výchovno- vzdelávací 

proces: 33 interných +  8 externých 

2) Informovala členov o projekte vykurovania v sume 140 000, ktorý sa bude realizovať 

v najbližšom období. Následne sa budú konať aj iné opravy: strop v telocvični, zadný 

východ zo školy.  



3) Poďakovala členom výboru, za vynikajúcu spoluprácu s rodičmi, za poskytnuté finančné 

prostriedky, ktoré boli použité na úhradu ročenky školy a spoluúčasť Putovanie za 

spomienkami 12. 

4) Informovala o čerpaní 2 % z daní, ktoré boli použité na zakúpenie nábytku do ďalších 

tried. 

5) Informovala členov výboru o harmonograme podujatí, ktoré  sa budú organizovať, tak 

ako pred pandémiou. 

6) Informovala, že škola bude mať 30. výročie vzniku, tak poprosila rodičov o finančnú 

pomoc, nakoľko budeme vydávať bulletin, reklamné predmety a budú sa konať 

slávnostné podujatia. 

7) Informovala o školských aktivitách v tomto školskom roku: výmenný pobyt 

v Holandsku, lyžiarske výcviky, exkurzie a iné.  

 

K bodu č. 3: Diskusia 

 p. Jurčíková - sa informovala o lyžiarskych výcvikoch v kvintách, či budú dochádzkovo 

alebo pobytovo 

p. Jelínková – sa informovala, aké budú podmienky lyžiarskeho kurzu v kvinte 

p. Rodák - sa informoval, ako bude zabezpečené vyučovanie v škole, vzhľadom na stúpajúcu 

cenu energií, rodičia sú proti prípadnému zatváraniu škôl 

p. Človiečiková - informovala, že je potrebné nájsť nového hospodára, nakoľko ona vo 

funkcii končí 

 

K bodu č.4: Záver 

 

Predsedníčka RZ poďakovala prítomným členom výboru za účasť a ukončila rokovanie. 

 

  

V Martine dňa 3.10.2022 

 

 

Zapísala: Marta Zifčáková, tajomník RZ 

 

 

Overila: Ing. Katarína Jelínková, predsedníčka RZ 


